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Referat, Vejflora, møde den 27. maj 2019 kl. 18-19 på Jungshoved skole 

Deltagere Tilstede Afbud  

Annemette S. Elbrønd X   

Gunvor Asbjerg X   

Christian Boehm X   

Morten Bjerre X   

Sune Madsen  X  

Steen Hansen X   

Svend-Erik Jensen  X  

Kjeld Laursen X   

Henning Delf Nissen X  Mødeindkalder/referent 

 

Det godkendte referat sendes til Vordingborg Kommune og til lokalrådet til offentliggørelse. 

1 Identifikation af 
karakteristiske æblesorter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det er lykkedes at identificere3 æblesorter. 
 
1: Alfred Hage. Æblesorten kan fremskaffes fra Flemmings        
Planteskole i Ugledige. 
 
2: Brøndæblet. Sorten kan også fremskaffes 
 
3: Runddelens æble. Ingen leverandør fundet til dette æble. 
 

2 Reaktioner på skrivelser fra 
kommunen ang. vejplanter 
samt  
ang. vandhul på Mislehøjvej 

Hvis plantning af træer skal  
udføres efter de modtagne retningslinjer, er vi nødt til at 
erhverve jord fra lodsejerne langs vejene. Da 3 m. fra vejkant 
vil resultere i, at der skal plantes på privatejet jord. 
 
Skrivelsen om en eventuel ændring af vandhul på hjørnet af 
Mislehøjvej og Skovvangsvej mere end antyder, at 
kommunens medarbejder forventer, at vejfloragruppen 
fremsender de relevante forespørgsler og ansøger om 
dispensation fra givne regler. Det mener vi os ikke 
kvalificerede til at udføre. 
 
Det blev besluttet, at Henning kontakter Anja Valhøj, der er 
planchef i kommunen, og beder om et møde for, at vi kan få 
afklaret vores opgaver og kompetencer. 
 

3 Etablering af vådområde og 
hyggeområde på arealet bag 
Jungshovedvej 40 og 42 

Henning spørger kommunen, om vi kan bruge penge på 
erhvervelse af jord. Der er tale om et areal på ca. 3000 
kvadratmeter med en anslået pris på 50 til 55 kkr. 

 

Til Kalenderen 
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Hvad Hvornår 

Gunvor udpeger interesseområder til ”forvildning”  Løbende 

Christian finder priser på træer til plantning Løbende 

  
 

  

  

 

Næste møde Referent næste møde  

Ikke aftalt Henning  

 


